

Styremøte i Raseklubben for

Italiensk Spinone og Bracco Italiano/RISBI

Sted: Teams

Tid: 21.10.2025, kl.20:00-21:00



Til Stede:

Ragnhild Landheim (Spinone og Bracco)

Tina Michalsen (Bracco)

Hanna Lilleheil (Bracco)

Marit Rui (Bracco)

Elisabeth Stokvold (Bracco)

Meldt forfall:

Ingeborg S. Mellgren Mathiesen (Spinone)

Hans-Ole Stenbro (Bracco)

Agenda:

1.Rasespesialen.

- Avtale Ringpersonell. *Her har Ragnhild Landheim to stk som har sagt seg villige til å stille opp. Vedig bra!*
- Finne Dommer. *Denne posten haster, og vi jobber kontinuerlig med å få dette på plass. Det er ønskelig med en dommer som er rasespesialist på både spinone og bracco. Det er også ønskelig med en dommer som ikke har dømt så mye i Norge/Norden før, både for å sørge for at det ikke blir noe «habilitets-spørsmål» rundt valget. Ikke minst vil vi ha dette for å forsøke å få flest mulig utenfra til å ville delta hos oss. Det er sendt ut forespørsel til SABI + at vi undersøker med andre dyktige innad rasene.*

- Premier til loddsalg. *Alle i styret har ansvar for å få inn premier til loddsalget. Vi blir også veldig takknemlig om medlemmer ønsker å bidra her!*
- Førpremier. *Elisabeth Stokvold undersøker med Royal Canin.*
- Sende inn søknader ifht apportprøve og utstilling. *Tina M jobber med saken. Trenger ikke avvente på endelig godkjenning fra FKF rundt apportprøve.*
- Detaljert arbeidsliste til rasespesial. *Elisabeth S setter opp detaljert liste rundt apportprøven og utstillingen. Her må gjerne medlemmene bidra om de ønsker, vi setter stor pris på all hjelp. Det finns oppgaver som alle kan bidra til. Kjenner du at du kunne hatt lyst til å hjelpe oss, så ta kontakt med Elisabeth Stokvold på messenger.*

- Utstyr til rasespesialen. Telt, benker og sitteplasser, steketakke. *Tina kontakter Buhol for å sjekke antall benker og stoler som er der. Vi ønsker også å låne steketakken til matlaging.*
- Premier til utstilling og apport. *Elisabeth sjekker rundt premier til apportprøvene. Ragnhild Landheim stiller med nydelige sitteunderlag til BIM og BIR. Styret takker veldig for dette!*
- Sende ut invitasjoner. Opprette arrangement. *Hele styret har ansvar for å dele informasjon rundt Rasespesialen . Tina oppretter arrangement på facebook.*
- Stort telt til utstillingen . *Ragnhild Landheim har fått ordnet med ett stort telt som vi kan ha kafè i, og sitteplasser under utstilling og apport. Teltet vil også være spisested under felles middag. Hurra!*
- *Vi håper våre medlemmer ønsker å delta og bidra denne helgen. Vi trenger folk til følgende oppgaver fredag og lørdag fra klokken 08:00: 5 medhjelpere til apportprøven(utleggere, sporlegging, vannapport), 3 personer til kiosk.*

2. Generellt.

* Klubbklær – undersøke muligheter. *Hans Ole Stenbro er på saken her. Vi ønsker å få på plass ett sted hvor medlemmene kan bestille klær og få trykket klubblogoen på.*

* Innkjøp av utstyr til klubb. *Hans Ole sjekker pris på beach-flag ect til klubben.*